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Ülkemiz sıkıntılı günlerden geçiyor.

Terör yeniden kahpe eylemlerine başladı. Şehitler veriyoruz. Hiç bir günahı olmayan gençlerimiz
teröre kurban oluyor.

Hani analar ağlamayacaktı!

Bu caniliğe son verilmeli.

Barış bir kez daha denenmeli. Çünkü hiç bir genç barış yapmaktan daha değersiz değildir. O
halde barış için bütün yollar denenmeli, yeniden süreçler başlatılmalı, her ne pahasına olursa
olsun barışın sağlanması adına sonuna kadar gidilmeli.

Başbakanımız Sayın Davutoğlu bu alanda bütün riskleri göze alarak gençlerimizin şehit
olmasına son verecek politikaları üretmelidir. Bu siyasi riski üstlenmelidir. Sorumluluk almalıdır.

“Gerekirse bütün evlatlarımızı feda ederiz” demek yetmez. Ana hedef “bir damla kan akmadan”
sorunları çözmektir. İrade ortaya koymaktır. Kimin evladını feda edeceğiz. Belli mi?

Tabii ki mücadele sürecektir. Müzakere edilebilecek ortamların hazırlanması da düşünülmelidir.
Hiç bir Türk vatandaşı bu durumun bu haliyle sürüp gitmesini istememektedir.

Artık şehitler olmasın, analar ağlamasın...

Türkiye toplumu Davutoğlu’ndan bu müjdeyi bekliyor...
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